
 

 

(8) Styrelsemöte Hörby Brukshundklubb 4 oktober 2022        
  

Närvarande:    Marie Nordgren, Ingrid Dahlström, Ingalill Lundberg, Gittan Dany,  

                         Josefine Trotzig, Lottie Knutsson, Tove Strutz 

 

Inbjudna:         IGP Roland Bergkvist, Rickard Hammarstrand 

 

Ej närvarande; Peter Rödseth, Gabrielle Svahn 

 

1. Mötet öppnades och ordförande Marie Nordgren hälsade alla välkomna. 

 

2. Val av mötesordförande: Marie Nordgren 

 

3. Val av protokollskrivare: Josefine Trotzig 

 

4. Val av 1 justerare: Gittan Dany 

 

5 Fastställande av dagordningen: denna godkändes 

 

6. Föregående mötesprotokoll: lades till handlingarna 

 

7. Ekonomi:   Kassören Ingrid D redovisade ekonomin se bif.1,2 

 

8. Inkommande post. 

a) Distriktet bjuder in till preliminära budgeterade verksamhet 5/11 Aktivt distrikt. Marie och ingrid 

deltar. 

 

9. Styrelsens ärende för dagen: 

 a) IGP – Rickard Hammarstrand och Roland Bergkvist informerade om deras verksamhet. De har 

ansökt om att få träna hos oss. – Mötet diskuterade och återkommer till dem med svar. 

 

b) klubbkläder- bordlades till nästa möte. 

 

c) specialklubben Tollare klubben vill hyra –Marie Nordgren kontaktar dem och ger ett 

kostnadsförslag om dom vill hyra nästa år. 

 

d) budget för fest-kommittén avseende Julfesten i samband med medlemsmötet den 10 dec – 22-

Styrelsen föreslår en avgift för deltagande á 200 kr per person. 

 

e) vatten och avlopps kostnader på klubben – vi kommer att få en räkning i mars nästa år för 

kostnad gällande för 2022  

 

 

f) Ansvarig för HUG i distriktkatalogen – Ingalill Lundberg står kvar,  

 

g) Kurser till kalendern och övriga bokningar – skickas till Marie Nordgren med de datum som 

avses. 

 

h) hemsidan – om vi hittar något fel så ta kontakt med Marie Nordgren som därefter kontaktar Björn 

Hagström angående ändringar. 



i) fickkalender – behöver vi en fickkalender 2023 så lämna kvitto till Ingrid. 

 

j) utvärdering för instruktörerna för året 2020 – 2022 – lämna förslag till gruppen på Facebook 

sidan ”styrelsen hb” 

 

k) Budget för sektorerna skall vara inne senast 30 november. Marie mejlar en påminnelse till 

sektorerna. 

 

10. Genomgång av åtgärdslistan – inget nytt 

 

11. Övriga frågor. –  

       a) om möblering i stora salen-  

       b) Gittan har fått en offert avseende beklädnad av väggen på baksidan av klubbstugan.   

Ytterligare offerter ska hämtas in 

       c)Träningsgrupperna ska uppdateras på hemsidan.  

 

12. nästa styrelsemöte är den 1 november kl 19.00 

 

13 Marie Nordgren tackar för visat intresse och avslutade mötet 

 

        

 

___________________________                             _____________________________________                                                                            

ordförande Marie Nordgren                                      sekreterare Josefine Trotzig 

 

 

 

_____________________________                                          

Justerare Gittan Dany 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


